
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 20. december 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 159
Vil ministeren i forlængelse af svaret på SAU alm. del – spm. 40 redegøre for,
hvordan de gennemsnitlige energiafgifter på 1 GJ energiforbrug i hoteller og
restauranter bliver udregnet? Opgørelsen bedes opgjort så detaljeret, at afgif-
terne er opgjort som typer af energiforbrug fordelt på de enkelte energiafgifts-
love. Opgørelsen bedes ligeledes indeholde oplysninger om eventuelt tilskud
eller reduktioner, der reducerer den samlede pris.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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